



WELLINGTON COLLEGE
CHINA
惠灵顿(中国)



杭州市萧山区惠立学校
HUILI SCHOOL HANGZHOU

活动预告 Upcoming events



Virtually Orange 机构为对留学荷兰感兴趣的人员提供与 29 所荷兰的大学和应用科学相关的大学沟通的机会。届时，您能了解专业选择、申请流程、学校生活等更多信息。学校代表和在校生将在线解答您的问题并提供您所需要的信息。

Are you interested in studying in the Netherlands? Virtually Orange offers you the opportunity to speak to 29 Dutch universities and universities of applied science. Learn about what you can study, how to go about applying, student life and more. Representatives and current students will be online to answer your questions and give you the necessary information.

日期：2022 年 10 月 30 日

Date: 30 October 2022

大学：荷兰研究型大学联盟

University: Dutch Research University Consortium

时间：北京时间晚 7 点-11 点

Time: 7:00pm - 11:00pm Beijing time

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**

中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.huilieducation.cn/hangzhou-school



WELLINGTON COLLEGE
CHINA
惠灵顿(中国)



杭州市萧山区惠立学校
HUILI SCHOOL HANGZHOU



The
University
Of
Sheffield.

我能从 A Level 生物课程学习中获得什么呢？加入在线试听课程，了解 A Level 生物课将如何引导学生在科学、技术、工程、数学等 STEM 相关职业中获得成功的体验吧。

What can I do with A Level Biology? Join us for our online taster session to hear about how an A Level in Biology can lead you into a fantastic and successful STEM career.

试听课程中，你将看到一个需要使用 A Level 生物学知识来解决的现实问题，并在我们的指导下使用 STEM 类课程的思维模式和技术来解决这一问题。

During this session, you will be given a real-world problem in which studying Biology at A Level is key. Then, we will tackle it by using thought processes and techniques from different STEM courses to find a solution.

此外，您还有机会与在校本科生和学校工作人员交谈，解答相关疑惑。

There will also be plenty of opportunities to talk to current undergraduate students and staff from the University to get all of your questions answered.

日期：2022 年 10 月 24 日

Date: 24 October 2022

大学：谢菲尔德大学

University: University of Sheffield

时间：下午 4 点-5 点半（世界标准时）

Time: 4pm - 5.30pm (GMT +1)

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**

中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.huilieducation.cn/hangzhou-school



WELLINGTON COLLEGE
CHINA
惠灵顿(中国)



杭州市萧山区惠立学校
HUILI SCHOOL HANGZHOU



线上活动：在兰卡斯特大学的三天 Digital Open Event - Three Days of Lancaster

在为期三天的活动中，我们将举办一系列在线课程，展示兰卡斯特大学的精彩。

Over three days, we will run a range of online sessions to show you all that Lancaster offers.

您可自行选择参与其中几小时的活动或参加所有三天的活动。

Join us for just one hour or three days. It is entirely up to you.

课程的详细列表将在活动开始前几周公布，我们会通过邮件通知您创建个人活动安排表，请留意您的邮箱。

Detailed session listings will be published a couple of weeks before the event begins. So keep an eye on your emails, and we will let you know when you can create your schedule.

日期：10月26日-28日

Date: 26- 28 October

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



WELLINGTON COLLEGE
CHINA
惠灵顿(中国)



杭州市萧山区惠立学校
HUILI SCHOOL HANGZHOU



Loughborough
University



拉夫堡大学线上开放日

Loughborough University Virtual Open Day

线上开放日将为您提供关于校园和学生生活方面的信息和现场分享会。您还可以浏览学校的电子招生简章，了解更多您感兴趣的课程，例如学校的入学要求和学科不同模块的示例。

The Virtual Open Day will provide you with lots of information and live sessions about our campus and aspects of student life. You can also explore the digital prospectus to learn more about the course (or courses) you might be interested in, including the entry requirements and examples of different modules on offer as part of the programme.

日期：10月29日周六

Date: Saturday 29 October

时间：上午10点至下午2点（英国夏令时）

Time: 10:00am - 2:00pm BST

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**

中国杭州市萧山区学知路2399号，邮编311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.huilieducation.cn/hangzhou-school



WELLINGTON COLLEGE
CHINA
惠灵顿(中国)



杭州市萧山区惠立学校
HUILI SCHOOL HANGZHOU



UNIVERSITY OF
CAMBRIDGE



剑桥大学：为申请人举办的系列线上分享会

The University of Cambridge is running a webinar series for applicants

线上分享会由剑桥大学的招生员工和招生导师主持，并为整个申请过程提供支持和指导，您将有机会在关键时刻向招生官提出问题。

These sessions will offer support and guidance throughout the application process and allow you to ask questions to Admissions Tutors at key points.

分享会从2022年9月至11月开始，面向所有计划申请2023年入学（或2024年推迟入学）的申请人和他们的支持者开放。每场分享会包括演讲和提问两个环节，分享主题不仅包含普遍关注的内容，还有针对特定课程的内容，如艺术、人文科学或科学。

Open to all applicants and their supporters applying for 2023 entry (or 2024 deferred entry). The series runs from September – November 2022. Each session is hosted virtually and consists of a presentation followed by an opportunity for questions at the end. Some sessions are general, and others are aimed at students applying to specific courses (either in the Arts and Humanities or Sciences). All sessions are run by Cambridge admissions staff and Admissions Tutors.

日期：依据分享会主题而定

Date: various

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**